
 
 
 
BIO of Eva Vicente  
Head of Languages at Rushcliffe Spencer Academy  
 
Eva has taught languages and held various leadership roles in Derbyshire and 
Nottinghamshire schools for over 20 years. She currently combines her role as Head of 
Languages at Rushcliffe Spencer Academy with being a Modern Languages Associate Tutor 
at the School of Education, University of Nottingham. She strongly believes in the value of 
language learning to enable young people to become open-minded, responsible global 
citizens and the power of education to promote a fairer society. 
 
Seminar on differentiation and personalised learning 
 
This seminar will explore key principles of differentiation and showcase how modern 
language teachers can adapt their teaching to foster personalised learning for students of 
various proficiency levels. 
 
Participants will learn practical strategies for embedding these principles into their daily 
classroom practice. The session will include successfully implemented examples of routines 
and language activities that illustrate how it is possible to adapt teaching effectively without 
increasing workload.   
  



童话 -个人简介 

 

 
 
中华艺术文化中心&网院 校长 ，CultureKind 华人社团主席， BBC Shropshire 电台特邀报章评论

员。多次获市长郡长授予的社区贡献奖，曾两次为女王演出，多次参与 BBC，ITV 等主流电视

录制。20 多年丰富的文化传播、中文教学及育儿经验，以温柔的高标准而闻名。她的课堂经

常有各地老师校长甚至国内教学教授慕名旁听，曾为英国中西部孔子学院提供志愿者教师岗前

培训，为全球华校联盟等来自全球教师做教学讲座，为英国主流学校教师进行中国文化教学指

导。 

 
讲座题目：《如何激发学生学习中文积极性》 

 
概要： 

• 温柔高标准教学技巧：以纠正发音案例分析教学语言使用的技巧 

• 紧跟时代打造趣味课堂：文化知识，课堂游戏以及 Ai 技术辅助教学 

• 因材施教设计高效课堂，：针对初学者，不同年龄，考试班采用不同课堂教学方法 

• 传承语言教学中家长的角色： 对家长在中文教学中的指导以及案例分析 

• 塑造教师魅力激发学生兴趣：探讨如何提升教师教学魅力 

 
 
 
 


